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Protokół Nr LXXVI/2024 z LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w 
dniu 28 lutego 2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:30 do 
16:19. 
 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni goście – zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Analiza bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kawęczyn za 

rok 2023. 

7. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

b) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030; 

c) zmieniająca Uchwałę nr LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia 

Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek –

Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku; 

d) dotyczącej zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy 

Kawęczyn  z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę; 

e) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
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Gminy Kawęczyn; 

f) uchwalenia " Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości 

Milejów"; 

g) uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie- Kolonia- Strefa 

inwestycyjna"; 

h) przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kowale 

Pańskie-Kolonia - Strefa inwestycyjna II”; 

i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn na 

rok 2024; 

j) rozpatrzenia wniosku z dnia 15.01.2024r. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze 

udział 15-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia 

obrad Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

 

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o zmiany. 
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Przewodniczący Rady P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

porządkiem obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 

Tyrakowski , Paweł Urbanek  

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 

do protokołu z LXXV Sesji Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 

nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 

Tyrakowski , Paweł Urbanek  

 

Protokół z LXXV Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości: 

Na początku głos zabrał Jan Smak – Kierownik Biura Powiatowego ARIMR w Turku, 

który odniósł się zarówno do działalności biura powiatowego ARMiR w zeszłym roku, 

jak i bieżącym. Ponadto mówił o wnioskach, jakie mogą składać rolnicy do końca 

lutego oraz do 15 marca br.  

 

Następnie wystąpił Jan Radzimski – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Turku, który 

mówił o sytuacji epizootycznej na terenie powiatu oraz o bieżących sprawach, z 

którymi spotyka się inspektorat weterynarii.  

 

W trakcie wystąpień obydwóch gości radni i sołtysi zadawali pytania, na które 

udzielono na bieżąco odpowiedzi.  

 

Nikt więcej z zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  
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W trakcie przerwy obrady posiedzenia opuścili Powiatowy Lekarz Weterynarii Jan 

Radzimski oraz Kierownik Biura Powiatowego ARIMR w Turku Jan Smak.  

 

Ad. 6. Analiza bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kawęczyn 
za rok 2023. 

Analizę bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kawęczyn za rok 

2023 przedstawił insp. Michał Grzelak - Komendant Powiatowy Policji w Turku. 

Analizy z działalności Komisariatu Policji w Turku, jak i Dobrej stanowią załączniki do 

protokołu.                                                                                                                                               

 

Komendant Policji Powiatwej w Turku insp. M. Grzelak i Komendant Komisariatu 

Policji w Dobrej asp. P. Antoniak opuścili bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

Salę posiedzeń opuścił również radny Sylwester Przyłęcki.  

 

Ad. 7. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak, która powiedziała, że pierwsza zmiana 

dotyczy pisma Wojewody Wielkopolskiego, który zwiększa dotację w kwocie 306 zł z 

przeznaczeniem na realizację programu Karta Dużej Rodziny. Druga zmiana w 

ramach pisma Wojewody Wielkopolskiego dotyczy kwoty 5 000,00 zł z 

przeznaczeniem na pomoc państwa w wychowaniu dzieci. Kolejna zmiana dotyczy 

kwoty 25 799,00 zł z przeznaczeniem na wybory samorządowe. Następna zmiana 

dotyczy kwoty z Funduszu Pomocy w wysokości 5 650,00 zł z tytułu wsparcia 

jednostek samorządu terytorialnego w związku z realizacją zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy. Skarbnik Gminy poinformowała, że kolejna zmiana nie była 

omawiana na posiedzeniu komisji, a dotyczy wniosku Komendanta Powiatowego 

Policji, który zwraca się o wsparcie w wysokości 36 000,00 zł z przeznaczeniem na 

zakup radiowozu oznakowanego typu SUV dla Komisariatu Policji w Dobrej. Jako 
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źródło środków na to zadanie Skarbnik Gminy wskazała dział wydatków bieżących na 

oświetlenie uliczne i drogowe zaplanowanych na rok 2024, który zostanie 

pomniejszony o tą kwotę. Następnie przedstawiła wnioski poszczególnych stanowisk 

dotyczące zwiększeń w planie budżetowym. Pierwsze zwiększenie dotyczy kwoty 

40 000,00 zł z przeznaczeniem na planowaną budowę drogi w Kawęczynie (tzw. 

Zosinków) w związku z zwiększeniem kosztów dotyczących przebudowy sieci 

telekomunikacyjnej wzdłuż tej drogi. Kolejne zmiany dotyczą również infrastruktury 

drogowej. W ramach zaplanowanych wydatków na budowę drogi w Żdżarach 

zwiększa się jej wartość z kwoty 30 000,00 zł do kwoty 33 600,00 zł. Wyjaśniła, że 

dokonano podziału środków przeznaczonych na przyszłe inwestycje drogowe, gdzie 

wyodrębniono środki na przygotowanie dokumentacji projektowych dla zadania 

budowy trzech odcinków dróg: w Kawęczynie – kwota 10 000,00 zł, w Ciemieniu – 

kwota 35 000,00 zł i w Dzierzbotkach – kwota 40 000,00 zł.  Skarbnik E. Balcerzak 

powiedziała, że kolejna zmiana jest również związana z infrastrukturą drogową i 

dotyczy zwiększenia kwoty wydatków na bieżące utrzymanie dróg w kwocie 

60 000,00 zł. Ostatnia zmiana budżetowa związana jest z rozstrzygnięciem 

postępowania przetargowego na zadanie modernizacji oczyszczalni ścieków wraz z 

budową  kanalizacji w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia. Wyjaśniła, że środków 

na realizację zadania w związku z kosztami inspektora nadzoru braknie w wysokości 

70 tys. zł, a nie jak wcześniej było mówione w wysokości 200 tys. zł.    

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w zakresie 

omawianego podpunktu.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024;  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/496/2024 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy na rok 2024. 

 

W związku z opuszczeniem Sali posiedzeń przez radnego Sylwestra Przyłęckiego 

jeszcze raz sprawdzono kworum, w wyniku którego Przewodniczący Rady P. Gebler 

stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 14 na stan 15 radnych.  

 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-

2030; 

Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiana uchwały dotyczy wieloletniego 

przedsięwzięcia, którym jest budowa nowej linii kolejowej Konin – Turek 

realizowanego w ramach Programu uzupełniania lokalnej oraz regionalnej 

infrastruktury kolejowej Kolej+ do 2029 roku. Wyjaśniła, że nastąpiła zmiana 

harmonogramu przekazywania środków. Przypomniała, że deklarowaliśmy udział w 

realizacji zadania w łącznej kwocie 1 miliona zł, począwszy od roku 2023, w związku 

z czym przekazaliśmy inwestorowi wyznaczoną kwotę dla roku 2023, która pod 

koniec roku została nam zwrócona z prośbą o rozdysponowanie jej w pozostałych 

latach. Następnie przedstawiła zaplanowany podział środków:  

1) Rok 2024 -  13 900, 

2) Rok 2025 - 7 106, 
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3) Rok 2026 - 19 200,  

4) Rok 2027 - 481 397, 

5) Rok 2028 - 478 397. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn P. Gebler zapytał, czy ktoś ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej gminy Kawęczyn na lata 2024-2030 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/497/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024 

– 2030. 

 

c) zmieniająca Uchwałę nr LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 
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wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej 

Turek –Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku; 

Podinspektor K. Gil przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę nr LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej 

Turek –Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę nr LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej 

Turek –Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
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NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/498/2024 zmieniającą Uchwałę nr 

LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii 

kolejowej Turek –Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku. 

 

Podinspektor K. Gil opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

d) dotyczącej zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 

kwietnia 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę; 

Podinspektor P. Tyczyno przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że zmiana jest 

konsekwencją zmiany worków na pojemniki na szkło, co musi mieć swojego 

odzwierciedlenie w zapisach szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały dotyczącej zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z 

dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 
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Głosowano w sprawie: 

dotyczącej zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 

kwietnia 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/499/2024 dotyczącą zmiany 

uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 kwietnia 

2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. 

 

e) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn; 

Podinspektor P. Tyczyno przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że zmiana jest 

konsekwencją zmiany worków na pojemniki na szkło, co musi mieć swojego 

odzwierciedlenie w zapisach Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kawęczyn. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kawęczyn. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/500/2024 w sprawie zmiany 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn. 

 

Podinspektor P. Tyczyno opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń. 

 

f) uchwalenia " Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w miejscowości Milejów"; 

Projektantka Patrycja Piorun - Masłowska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia " Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Milejów". Odbyło się 

głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia " Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w miejscowości Milejów"  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/501/2024 w sprawie uchwalenia " 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w miejscowości Milejów". 

 

g) uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kowale Pańskie- Kolonia- Strefa inwestycyjna"; 

Projektantka Patrycja Piorun - Masłowska przedstawiła projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie- Kolonia- Strefa inwestycyjna". 

Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Kowale Pańskie- Kolonia- Strefa inwestycyjna";  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/502/2024 w sprawie uchwalenia 

"Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Kowale Pańskie- Kolonia- Strefa inwestycyjna".  

 

h) przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie-Kolonia - Strefa inwestycyjna II”; 

Inspektor Halina Ambroziak – Juszczak przedstawiła projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie-Kolonia - Strefa 

inwestycyjna II”. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Kowale Pańskie-Kolonia - Strefa inwestycyjna II”; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/503/2024 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kowale Pańskie-Kolonia - Strefa inwestycyjna II”. 

 

Projektantka Patrycja Piorun - Masłowska oraz inspektor Halina Ambroziak – Juszczak 

opuściły bezpowrotnie salę posiedzeń.  
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i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn na rok 2024; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler odczytał projekt uchwały. Dodał, że do 

uchwały dołączone są załączniki w postaci planów pracy komisji oraz uzasadnienie. 

Następnie zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn na 

rok 2024. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn na rok 2024; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/504/2024 w sprawie przyjęcia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn na rok 2024. 

 

j) rozpatrzenia wniosku z dnia 15.01.2024r.; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler przedstawił projekt uchwały. Ponadto poprosił 

o dyskusję w tym temacie.  
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Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler powiedział, że to już kolejny wniosek 

przesłany przez tę grupę osób. Nadmienił, że trudno sprostać ich wymaganiom, 

ponieważ my działamy w oparciu o konstytucję i naród, państwo polskie. Powiedział, 

że jego zdaniem wywody wnioskujących, czyli grupy osób, która nazywa się Urzędem 

są utopijne.  

 

Radny K. Rygas powiedział, że czytając wystąpienia Urzędu Kontroli Cywilnej 

wywnioskował, że nawołują oni do anarchii. Dodał, że kwestionowane są wszystkie 

uchwalone przepisy, na podstawie których działamy. 

 

Słowa radnego K. Rygasa potwierdził Przewodniczący Rady P. Gebler.   

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 15.01.2024r. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku z dnia 15.01.2024r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 

, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 

Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
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NIEOBECNI (1) 

Sylwester Przyłęcki  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXVI/505/2024 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 15.01.2024r. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Nowak - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny.  

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 

za okres międzysesyjny.  

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Zapytania i wolne wnioski. 

Sołtys Sołectwa Skarżyn Edward Tobijas zgłosił problem z odwodnieniem odcinka 

drogi powiatowej w Skarżynie, która jest odwadniana dwoma sączkami, ale z jednej 

strony sączek jest nieczynny. Wskazał, że zgłaszał już to kilka razy, ale nie zostało to 

jeszcze naprawione, dlatego prosi pana Wójta i Przewodniczącego o ponowną 

interwencję w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący G. Dzikowski poprosił o uzupełnienie ubytków w drodze gminnej 

przy strażnicy OSP.  

 

Radny A. Kwinciak zgłosił potrzebę uzupełnienia ubytków w ciągu drogi powiatowej                               

w miejscowości Głuchów.  

 

Radny T. Tyrakowski zgłosił potrzebę uzupełnienia ubytków na drodze powiatowej 

relacji Milejów – Tokary.  
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Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

 

Ad. 11. Zamknięcie LXXVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler - Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn uznał LXXVI Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 

zamknął obrady.  

 

                     Protokołowała                                                   Przewodniczył 

 

                Magdalena Krakowiak                                               Piotr Gebler 
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